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 Имајући у виду тренутно расположење које влада у међународној заједници и Унеску,
није искључено да је Приштина добила савете какви се помињу у јавности. У сваком
случају, помно пратимо ситуацију и бићемо спремни ако се из Приштине ипак одлуче на
нове покушаје - поручио је за "Новости" амбасадор Србије при Унеску Дарко Танасковић,
а поводом информације да је косовским властима из међународне заједнице поручено
да сачека са кандидатуром у овој организацији.

  

  Према нашим сазнањима, у Унеску тренутно не постоји већинско расположење да се
поново расправља о захтеву за чланство Косова у овој организацији. Заокупљени су
другим унутрашњим питањима, између осталог и избором новог генералног директора, а
не зна се ни какав ће став у међународним односима заузети нова америчка
администрација.   

Из Приштине, засада, нису поднели нови захтев за заседање Генералне скупштине која
се одржава на јесен. Процедура је таква да би прво морали да се обрате генералној
директорки Унеска, која захтев прослеђује Извршном одбору. Уколико се на овом савету,
који има 58 чланова, у октобру добије већина гласова, онда се иде на Генералну
конференцију, где је за позитивну одлуку потребна двотрећинска већина земаља
присутних на гласању.
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